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Hei kaikille. 

 

Kirjoitan mielipiteitäni aprikoinnin ja keskustelun pohjaksi. 

 

Takanamme on 8 viikkoa koronakaranteenia ja minulla lisäksi 4 viikkoa silmäleikkauksesta.  

Nyt tiedän jotain kotona olemisesta pääsemättä normaalisti liikkumaan. Pari viikkoa olin pää alaspäin 

ja 4 viikkoa öisin täytetty selkäreppu estämässä selällään nukkumista. Vielä on nöyrä olo :). 

 

Karanteeni tarkoitti kotona pysymistä. Näin käsitti asian suurin osa ikäihmisistä. Nyt kun  

jo esiintyy levottomuutta ja henkisiä ongelmia, sanoikin oikeuskansleri Pöysti, että karanteeni oli 

suositus. Ei ollutkaan pakko pysyä kotona?  Vastuu politikoilta siirtyi siis ikäihmisille? 

 

Koronavirus on saanut yhteiskuntamme täysin sekaisin ja tulevaisuuteen jää mm.  

ikävät miljardien eurojen kulut. Mitenkähän ne aikanaan maksetaan tai kellä ne maksatetaan?  

Helpoin tapa olisi nostaa ”alvia”. Silloin paljon kuluttavat maksavat enemmän. 

 

En halua olla ”besser wisser”, mutta kuitenkin olen aprikoinut. Miksi meillä on Suomen 

puolustusvoimat? 

Kenraali johtamaan parin upseerin ja eri ministeriöiden asiantuntijoiden avulla pandemian  

johto-organisaatiota. Ehkä juuri tällaisen kriisin tullessa pitäisi käyttää armeijan organisaatiota?  

Tätäkö presidentti yritti hienovaraisesti maan poliittiselle johdolle viestittää? 

Israel, Taiwan ja Uusi Seelanti esimerkkivaltioina käyttivät puolustusvoimiaan menestyksekkäästi 

pandemian laajentumisen estämisessä. 

 

Nyt kun yhteiskunta vapautunee ja pääsemme normaaliin kanssakäymiseen, niin kannattaa muistaa  

pitää yhteyttä myös "uusiin korona-aikaisiin tuttavuuksiin". Ehkä myös opimme pitämään yhteyttä 

uusilla digimenetelmillä. Ehkä jotain yhdistysten ja ryhmien sekä ystävien/sukulaisten tapaamisia 

siirtyy pysyvästi nettiin? 

Itse puolittain karjalaisena haluaisin tavata fyysisesti myös tulevaisuudessa. Kyllä ilmeet ja kehonkieli 

antaa tapaamiselle oikean tunteen. 

 

Meidän senioreiden kokoontumiset ja tapaamiset jatkunevat syksyllä. Päivämäärät ja alustavat 

ohjelmat on jo sovittu. Palamme asiaan elokuun loppupuolella. Silloin tiedämme tarkemmin. 

 

Toivon kaikille hyvää kesää ja pysytään terveinä sekä nautitaan myös niistä kesän "pörriäisistä".  

Pikkuisen meinaa tuo television tuputusmainonta ärsyttää. Milloinkahan alkaa ilmastonmuutos- ja  

pakolaispropaganda korvata koronan? 

 

Positiivisin ajatuksin, ystävällisin terveisin seniori Olli 

 


